
Skoleåret 2022/23  Bestyrelsesmøde SUNDskolen  

   SUNDskolen 17.00-19.00    - A1         

SUNDskolen vil være en ambitiøs skole hvor vi vægter medinddragelse og tør gå forrest  

  

  

Referat 29/3-23 – møde 6  
    

Ordinære medlemmer: Louise Bay Nielsen (formand), Niels Thomsen (formand), Anne Bundgaard (forældrerepræsentant), Casper Schneidereit  

(forældrerepræsentant), Claus R. Hansen (forældrerepræsentant), Sabrina Christensen (forældrerepræsentant) Anders Enevoldsen  

(forældrerepræsentant CKR), Michelle Latocha (medarbejderrepræsentant), Camilla Jensen (medarbejderrepræsentant) (elevrepræsentanter) 

Malene Kocemba Andersen (1. suppleant forældrerepræsentant)  

Fra skolen: Mikael Rasmussen (afd. Leder CKR), Carsten Løye (skoleleder) Rasmus D. Christensen (viceskoleleder) Tina Huge Larsen (SFO-leder) 

Suppleanter i prioriteret rækkefølge: Malene K. Andersen, Peder W. Clausen, Tobias S. Frederiksen og Emil K. Nielsen.  

Mødeleder:  

Afbud: Victor, Casper, Sabrina, Anders  

Møderækkefølge:      29.3, 2.5, 14.6 

 

Dagsorden   
  

Pkt.  Tid  Dagsorden    
1  5 min  Velkomst og punkter til evt.  
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Pkt.  Tid  Dagsorden    
2  20 min  Nyt fra almenskolen, SFO, CKR og elevrådet/ 

CL.  

• Orientering fra ledelsen  

Tilbagemelding fra P-mødet /Louise 
og Niels  

• Opfølgning personalefravær 
korrigeret for langtidssyge   

• Status skolebyggeri  
  
  

Afdelingsleder Mikael går på pension. 
Stilling slås op.   
  
Nr. Vedby proces afholdt og afsluttet i 
dag. SUNDskolen ikke berørt. Vi er i 
driftsbalance.  
  
CKR holder strukturmøder, med 
konsulent udefra.  God proces i CKR.  
  
Visitationsmøder med forældre.  

(CKR og SFO S).  
  
67 nye Forårsbørn. 7 voksne på 
gruppen.  
Der har været afholdt aftenmøde for 
de nye børn.  
Børnene har ligeledes været besøg 
med deres børnehaver.  
  
Har inddelt børnene ind i grupper på 
forhånd. Oplevede det fungerede 
godt.  
  
Skoleårets planlægning er i gang. Vi 
er ligeledes i gang med 
planlægningen af prøver på 8.  
(valgfag) og 9. årgang.  
  
Mange akiviteter i huset. Mange 
klasser ude af huset.  Flere gæster i 
huset.  
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   Skolen deltager i et projekt der 
omhandler Praksisfaglighed i 
udskolingen.  
Derudover er vi med i et projekt der 
hedder Basal – trivselsprojekt, i 
udskolingen.  
  
7b tager imod de nye Forårsbørn den 
11.4.  
  
Store Bededag bliver en skoledag i 
næste skoleår. Samlet set stadig 200 
skoledage.   
  
Elevrådet:  

Nye ringetider/skema, de store (5. til 
9.) elever ville gerne have 45 min. Pr.  
lektion.   

Dog idræt og valgfag på 6o min. Et 
ønske om at den sidste lektion kunne 
være 45 min.  
De små gerne 60 min. Pr lektion.  
  
Koldt på B-gangen og i Pavillionerne.  
  
Tilbagemelding fra P-møde:  

Projektbaseret læring, godt at være 
med.  
  
Fravær:  

CKR ligger stadigvæk højt, SFO ok,  

Almen er nede på 4,4% Carsten 
har overtaget sygemeldingerne 
i CKR frem til sommer.  
  
Skolebyggeri:  

Mere info følger.  
  

3  15 min  Opfølgning trafik  

Klar til den mørke sæson, efterår 23.  

Brian H deltager  
  

Hvordan kan vi sikre Linde Allé 
fremadrettet til vi skal på ny matrikel. 
Der opleves stigende trafik.   
  
Forskellige indsatser:  

Alle børn Cykler-kampagne.  

Lys på cyklen – lygte-kampagne Lys 

levende børn og Trygfonden. Vil 

gerne have flere børn til at cykle til 

skole.   
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BH skriver hjem til forældrene når 
eleverne ikke har lys på deres cykler.  
Kan se at det hjælper.  
  
Børn er dårlige til at cykle – øget 
indsats på cykeltræning?  
Hvordan kommer vi i kontakt med 
forældrene?  
Involvering af politi?  Kontakt 
til Vikingebus om skolebussen 
kører for hurtigt?  
  
Konkurrence om flest der cykler?  

Gå-bus - tages på forældrerådet?  

Ambassadører til de små elever?  

Frivillige / forældre?  

Ensrettet?  

Dobbelt rettet cykelsti?  

Belysning på Linde Alle?  

Trafik i børnehøjde.  
  
Hvad gør Sundby Børnehus?  
  
Louise kontakter Arne.  

Anne kontakter ekstern.  
  
Claus indkalder trafikgruppen.  
  
Skoleveje til Ny skole er i gang igen.  

Der søges midler til løsningerne.  

4  20 min  Klar til læring fra D2/Tonner  

 •  Vision, eksempler fra hverdagen  
  

Orientering om hverdagen i D2.  
  
  

5  40 min.  Principper /   

 •  Vikardækning/ bilag udsendes  

Gruppedrøftelse /Louise  
  

Drøftelse og godkendelse Oplæg 
til gruppedrøftelser ved Rasmus.  
  
Lene samler kommentarerne og laver 

udkast til næste møde.  
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BH skriver hjem til forældrene når 
eleverne ikke har lys på deres cykler.  
Kan se at det hjælper.  
  
Børn er dårlige til at cykle – øget 
indsats på cykeltræning?  
Hvordan kommer vi i kontakt med 
forældrene?  
Involvering af politi?  Kontakt 
til Vikingebus om skolebussen 
kører for hurtigt?  
  
Konkurrence om flest der cykler?  

Gå-bus - tages på forældrerådet?  

Ambassadører til de små elever?  

Frivillige / forældre?  

Ensrettet?  

Dobbelt rettet cykelsti?  

Belysning på Linde Alle?  

Trafik i børnehøjde.  
  
Hvad gør Sundby Børnehus?  
  
Louise kontakter Arne.  

Anne kontakter ekstern.  
  
Claus indkalder trafikgruppen.  
  
Skoleveje til Ny skole er i gang igen.  

Der søges midler til løsningerne.  

6  15 min  Nyt fra SFO-gruppen / THL  
  

Forældre er glade for nyhedsbreve. 
Ikke så mange opkald fra forældre til 
SFO.  
2. kl. forældre til info møde i SFO2.  
  
Snak omkring brugen af AULA contra 
FB.  
Gruppen forventer at afholde et 

møde inden sommerfeien.  
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BH skriver hjem til forældrene når 
eleverne ikke har lys på deres cykler.  
Kan se at det hjælper.  
  
Børn er dårlige til at cykle – øget 
indsats på cykeltræning?  
Hvordan kommer vi i kontakt med 
forældrene?  
Involvering af politi?  Kontakt 
til Vikingebus om skolebussen 
kører for hurtigt?  
  
Konkurrence om flest der cykler?  

Gå-bus - tages på forældrerådet?  

Ambassadører til de små elever?  

Frivillige / forældre?  

Ensrettet?  

Dobbelt rettet cykelsti?  

Belysning på Linde Alle?  

Trafik i børnehøjde.  
  
Hvad gør Sundby Børnehus?  
  
Louise kontakter Arne.  

Anne kontakter ekstern.  
  
Claus indkalder trafikgruppen.  
  
Skoleveje til Ny skole er i gang igen.  

Der søges midler til løsningerne.  

7  5 min.  Punkter til kommende møder:  
  
Udbygning af ny skole i Sundby /Status evt. 
inviter Søren eller Morten.  
  
Aktivering af elevråd / Verdensmålsskole.  
  
Trafik politik – skal den revideres af den nye 
bestyrelse? Relevant på ny matrikel.  
  
Meddelsesbogen - der evalueres maj-juni, 
hvor Gitte inviteres igen.  
  
  

Den 26.4 holdes der Dialogmøde 
mellem udvalget,  
formand/næstformand + ledelse  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  


